

No. 7310. VIENNA CONVENTION ON DIPLOMATIC RELATIONS. DONE AT VIENNA ON 18 APRIL 1961¹

Nº 7310. CONVENTION DE VIENNE SUR LES RELATIONS DIPLOMATIQUES. FAITE À VIENNE LE 18 AVRIL 1961¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

23 January 1985

THAILAND

(With effect from 22 February 1985.)

With the following objections to various reservations and declarations made by other Parties:

"1. The Government of the Kingdom of Thailand does not regard the statements concerning paragraph 1 of article 11 of the Convention made by the People's Republic of Bulgaria,² the Byelorussian Soviet Socialist Republic,³ the People's Democratic Republic of Yemen,⁴ the German Democratic Republic,⁵ the Mongolian People's Republic,⁶ the Ukrainian Soviet Socialist Republic¹ and the Union of Soviet Socialist Republics,³ as modifying any rights and obligations under that paragraph.

"2. The Government of the Kingdom of Thailand does not regard as valid the

RATIFICATION

Instrument déposé le :

23 janvier 1985

THAÏLANDE

(Avec effet au 22 février 1985.)

Avec les objections suivantes à l'égard de diverses réserves et déclarations faites par d'autres Parties :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

1. Le Gouvernement du Royaume de Thaïlande ne considère pas les déclarations faites par la République populaire de Bulgarie², la République socialiste soviétique de Biélorussie³, la République démocratique populaire du Yémen⁴, la République démocratique allemande⁵, la République démocratique populaire de Mongolie⁶, la République socialiste soviétique d'Ukraine¹ et l'Union des Républiques socialistes soviétiques³ au paragraphe 1 de l'article 11 de la Convention comme modifiant un droit ou une obligation quelconques découlant dudit paragraphe.

2. Le Gouvernement du Royaume de Thaïlande ne reconnaît pas comme valide la

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 500, p. 95; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 7 to 14, as well as annex A in volumes 905, 939, 940, 942, 943, 949, 950, 958, 973, 982, 985, 987, 988, 1021, 1028, 1031, 1032, 1033, 1035, 1036, 1037, 1038, 1039, 1040, 1043, 1051, 1053, 1055, 1056, 1057, 1058, 1060, 1061, 1066, 1074, 1078, 1088, 1090, 1092, 1098, 1102, 1110, 1130, 1137, 1139, 1140, 1141, 1147, 1155, 1161, 1197, 1198, 1202, 1207, 1213, 1223, 1225, 1236, 1247, 1252, 1256, 1262, 1272, 1279, 1288, 1300, 1314 and 1368.

² *Ibid.*, vol. 618, p. 383.

³ *Ibid.*, vol. 500, p. 206.

⁴ *Ibid.*, vol. 1028, p. 443.

⁵ *Ibid.*, vol. 856, p. 231.

⁶ *Ibid.*, vol. 587, p. 352.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 500, p. 95; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 7 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 905, 939, 940, 942, 943, 949, 950, 958, 973, 982, 985, 987, 988, 1021, 1028, 1031, 1032, 1033, 1035, 1036, 1037, 1038, 1039, 1040, 1043, 1051, 1053, 1055, 1056, 1057, 1058, 1060, 1061, 1066, 1074, 1078, 1088, 1090, 1092, 1098, 1102, 1110, 1130, 1137, 1139, 1140, 1141, 1147, 1155, 1161, 1197, 1198, 1202, 1207, 1213, 1223, 1225, 1236, 1247, 1252, 1256, 1262, 1272, 1279, 1288, 1300, 1314 et 1368.

² *Ibid.*, vol. 618, p. 383.

³ *Ibid.*, vol. 500, p. 206.

⁴ *Ibid.*, vol. 1028, p. 443.

⁵ *Ibid.*, vol. 856, p. 231.

⁶ *Ibid.*, vol. 587, p. 352.

reservation made by the State of Bahrain¹ in respect of paragraph 3 of article 27 of the Convention.

"3. The Government of the Kingdom of Thailand does not regard as valid the reservations and declarations with respect to paragraph 2 of article 37 of the Convention made by Democratic Kampuchea,² the Arab Republic of Egypt³ and the Kingdom of Morocco.⁴

"The foregoing objections shall not, however, be regarded as preventing the entry into force of the Convention as between Thailand and the above-mentioned countries."

Registered ex officio on 23 January 1985.

réserve au paragraphe 3 de l'article 27 de la Convention formulée par l'Etat de Bahreïn¹.

3. Le Gouvernement du Royaume de Thaïlande ne reconnaît pas comme valides les réserves et les déclarations au paragraphe 2 de l'article 37 de la Convention formulées par le Kampuchea démocratique,² la République arabe d'Egypte³ et le Royaume du Maroc⁴.

Les objections ci-dessus ne seront cependant pas considérées comme empêchant l'entrée en vigueur de la Convention entre la Thaïlande et les pays susmentionnés.

Enregistré d'office le 23 janvier 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 798, p. 341.

² *Ibid.*, vol. 544, p. 378.

³ *Ibid.*, vol. 500, p. 206.

⁴ *Ibid.*, vol. 638, p. 298.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 798, p. 341.

² *Ibid.*, vol. 544, p. 378.

³ *Ibid.*, vol. 500, p. 206.

⁴ *Ibid.*, vol. 638, p. 299.